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1. Opening vergadering 

 
 
Huisvesting: Vandaag nieuwsbericht ED: Definitief 2 locaties voor Agnetendal en Martinus.  
 
Continurooster. Nauwelijks tot geen reacties of vragen over het besluit. Overwegend positief. 
Reacties in overeenkomst met uitslag enquête. Intern aan de slag met organisatie rond 
continuroosters (lesrooster, opvang etc). 
 
School plant studiedagen en zal de volgende vergadering aan MR voorleggen.  
 
Organisatiestructuur. Wellicht gaat regio verdeling schuiven. Binnen de regiodirectie ook expertise 
kinderopvang nodig. Streven na de zomer uitwerken.  
 
Er komt een nieuw logo voor alle Atalenta scholen.  
 
 
 

2. Schoolveiligheidsplan 

 
We nemen het schoolveiligheidsplan door zodat op- en aanmerkingen kunnen nog aangepast 
worden. Rianne zal na aanpassingen namens MR ondertekenen.  

 

 

3. Schoolanalyse M toetsen 

 
Implementatie nieuwe rekenmethode lijkt goed te werken als we kijken naar de Cito resultaten. M.n. 
in lagere groepen. 
Doelen van de nieuwe methode lijkt beter aan te sluiten bij de toetsmethode. Leerlingen lijken beter 
door te hebben waar ze naartoe werken.  
 
Nog steeds tevreden over de Blink leesmethode. Kinderen zijn meer betrokken, het is aantrekkelijker. 



 

 

Er wordt minder specifiek vanuit de methode geoefend op woordrij lezen. Dat is wat gevraagd wordt 
in DMT toets en dat zie je in de resultaten. 

 

 

4. Stappenplan formatie en rol MR 

 
Interne enquête is al uitgezet. Bv welke rol zie je voor je welke groep. Vervolgens wordt budget 
duidelijk. NPO gelden kunnen meegenomen worden. Dit wordt vervolgd. Een kort schooljaar dus wel 
wat minder tijd.  

 

 

 

5. TSO 

 
Er is voorlopig besloten dat hogere groepen en lagere groepen gescheiden worden. Daar is niet 
iedere leerling het mee eens, wordt over gesproken. 
 
 

 

6. Vaststellen verslag vorige vergadering 

 

 

7. Rondvraag 
 
Rapport: Vormgeving zeer positief. Lettertype wat te klein. Van cijfers naar woorden was wennen en 
minder prettig. Schaalverdeling lijkt te verspringen, is niet gelijk. Daar kan nog naar gekeken worden. 
Aanpassingen hoeven niet heel snel doorgevoerd te worden. 
 
Plastic in traktaties; duurzaamheid is ook een ding. Meenemen in volgende vergadering.  
 
 

8. Wist je dat 

 
 
<samenvatting van het MR verslag> 
 

● Er komt een nieuw schoonmaakbedrijf vanaf 1 april.  
● Nieuwe invulling TSO bevindingen zijn besproken 
● School zich gaat voorbereiden op invulling continurooster 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
Actielijst 

Actie  Wie Wanneer  

Ondertekenen 

schoolplan 

 Rianne zodra Maaike 

aangepast heeft 

volgende 

vergadering 

meenemen: Kijk en 

studiedagen 

 Maaike, Cathy  

foto's t.b.v. website  Cathy 14 maart 

Ouderbijdrage. 

Komt Maaike op 

terug.  

 Maaike  

Nanne notuleert 

volgende 

 Nanne  

 

 

Volgende vergadering: 

18 april 2024 


